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Punkter til drøftelse 

1. Godkendelse af dagsorden 
Dagsordenen blev godkendt. 
 

2. Godkendelse af referat 
Referatet blev godkendt i skriftlig høring.  
 

3. Meddelelser 
a) Studienævnsformanden 

a. Efterimødekommelse: bevilling til studietur til den Gamle By, 
1000 kr. til AV-udstyr.  

b) De studerende 
c) Andre 

Toke ytrede ønske om at afskaffe hurtig reeksamen i vintersemeste-
ret på KA Designstudier og KA Designledelse, da de har en tendens til 
at trække ud i forårssemesteret. Dette belaster både de studerende 
og undervisere dobbelt. Det blev besluttet, at Martina undersøger 
mulighed herfor og at emnet diskuteres på næste studienævnsmøde.  

d) Skriftlige meddelelser 
a. Tiltag vedr. udvidelse af aktiviteter med feedback 

Studielederne udarbejder forslag. Emnet drøftes på næste 
studienævnsmøde. 

b. Tiltag vedr. studiegruppeunderstøttelse og tiltag for at 
fremme akademisk skriftlighed  
Studielederne udarbejder forslag og indsender til fakultetet.  

 
4. Merit- og dispensationsansøgninger 

Fortrolig tekst. Teksten fremgår af det fortrolige referat. 
 
 

5. Sager til behandling eksamen 
Intet under dette punkt.  
 

6. Sager til behandling studieordninger 
a. Udkast til fagbeskrivelse valgfag Design and social media  

Udkastet blev godkendt med nogle mindre rettelser. 
b. Udkast til tilføjelse til studieordning for KA Designstudier  

Udkastet blev godkendt med nogle mindre rettelser. 
c. Udkast til tilføjelse til studieordning for cand.merc.int.  

Medlemmerne drøftede udkastet. De studerende kritiserede den 
for høje arbejdsbelastning ved 15 ECTS-forløbet. Det blev beslut-
tet, at Martina undersøger, hvorvidt der er fastlagt regler for om-
fang af projektorienterede forløb.  

d. Udkast til tilføjelse til studieordning for KA Designstudier og KA 
Designledelse  
Udkastet blev godkendt med nogle mindre rettelser. 

e. Udkast til ændring af kompetencemål for Negot i turisme  
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Udkastet blev godkendt med nogle mindre rettelser. 
 

 
7. Sager til behandling kvalitetspolitikken 

a. Opdatere BA-uddannelsernes markedsføringssider så de er til-
passede målgruppen  
Søren har kigget siderne for BA int. igennem. Han har indberettet 
småfejl til HUM webteam. Studieleder og studiesekretærer hol-
der derudover løbende øje med siderne i forbindelse med plan-
lagte opdateringer af information. 
Niels Peter har uddelegeret opgaven til faglig vejleder, som lø-
bende retter siderne til, hvis der er behov for det. 

b. Hvilke aktører skal uddannelsen have kontakt til?  
Det er studieledernes opfattelse, at aftagerpanelerne dækker 
over en bredt vifte af relevante, eksterne aktører og at der der-
med er relevant kontakt til miljøet udenfor universitetet.  

c. Studienævnet forholder sig til den centrale studiestartsundersø-
gelse  
Søren konstaterede, at der generelt er meget få respondenter. 
Det er derfor – igen – tvivlsomt, hvor relevant resultaterne er. 
Generelt kan det konstateres, at de studerende, der svarer, ef-
terspørger mere feedback på deres besvarelser af opgaver ifm. 
studiet. Desuden ønsker nogle respondenter mindre praktisk in-
formation og mere studiemæssig substans i studiestartsforløbet.  
Niels Peter bemærkede, at BA Designkultur ligger i top hvad an-
går motivation og tilfredshed, mens BA Designkultur og økonomi 
ligger til bunds. Det har tidligere vist sig, at de studerende på BA 
Designkultur og økonomi oplever spændingsfeltet mellem to fa-
kulteter og fagområder som meget udfordrende.  

d. Brobygningsaktiviteter og optagelsesvejledning 
BA int. repræsenteres på et brobygningsarrangement i Kolding 
den 21. marts 2019 og er derudover aktiv med tiltag som “stude-
rende for en dag” og besøg fra forskellige gymnasier og UU-
vejledere. De øvrige medlemmer havde ingen yderligere kom-
mentarer ud over, at samarbejdet med optagelsen fungerer upå-
klageligt.  

e. Eksaminatorrapporter censorkorpset for De Erhvervsøkonomiske 
Universitetsuddannelser periode 1. maj 2018 – 31. juli 2018 
Rapporterne indeholdt ingen kommentarer. Medlemmerne hav-
de derfor ingen kommentarer til rapporten. 

f. Eksaminatorrapporter censorkorpset for De Erhvervsøkonomiske 
Universitetsuddannelser periode 1. august 2018 – 31. oktober 
2018 
Studienævnet havde følgende kommentar til kommentar vedr. 
en censor: Idet studienævnet ikke kan partshøre censor, kan og 
vil studienævnet ikke udtale sig om sagen. Generelt bør det på-
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ses, at der udvælges censorer, der er bekendt med fagindholdet 
ifm. en eksamen hhv. et projekt, samt at en censor har tid til at 
varetage opgaven. Det er dog nævnets indtryk, at dette ikke er et 
generelt problem. Nævnet overlader det derfor til censorfor-
mandskabet at gå videre med sagen, såfremt det vurderes, at der 
er behov for det.  
 
 

g. Kommissorium for aftagerpanel BA int. og cand.merc.int.  
Kommissoriet blev godkendt. 
 

8. Andre sager til behandling 
a. Ansøgning om midler til gæsteforelæsning  

Ansøgningen blev godkendt. Der bevilliges 2500 kr. som honorar 
for gæsteforelæseren og kørselsgodtgørelse til gæsteforelæse-
ren. 

b. Ansøgning om midler til studietur 
Ansøgningen blev godkendt. Der bevilliges 150 kr. pr. studeren-
de. 

c. Ansøgning om midler til gæsteforelæsning 
Ansøgningen blev godkendt. Der bevilliges 400 kr. til en gavekurv 
til gæsteforelæseren. 

d. Ansøgning om midler til brobygningsarrangement 
Ansøgningen blev godkendt. Der bevilliges midler til kørsel til ar-
rangementet. 

e. Ansøgning om midler ifm. studietur.  
Ansøgningen blev godkendt. Der bevilliges 400 kr. til en muse-
umsrundvisning. 
Ansøgning om midler til gæsteforelæsning.  Ansøgningen blev 
godkendt. Der bevilliges 2500 kr. som honorar til gæsteforelæse-
ren. 
 

 
9. Sager til behandling undervisning 

Intet under dette punkt.  
 

10. Eventuelt 
a. Introduktion til SAGA ved Louise Toftgaard 

Louise introducerede medlemmerne til baggrund for skift til SA-
GA samt brug af systemet. Medlemmerne stillede spørgsmål som 
Louise besvarede. 

 


